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Drugi po redu Studentski sajam stručnog usavršavanja na Prirodno-matematičkom fakultetu
Univerziteta u Novom Sadu, održan je u sredu, 12. aprila, u organizaciji Saveza studenata i
Studentskog parlamenta ovog fakulteta.

      

   - Moram primetiti da je broj organizacija, društava, firmi, koje su angažovan, daleko veći nego
prvi put, i vidim da je to jedna sjajna prilika za naše studente da vide gde mogu da primene
stečena znanja na ovom fakultetu, da učine svoje prve profesionalne korake i iskustva. Sa
druge strane, to je vrlo lepa prilika i za ovde prisustne organizacije i firme da predstave svoje
programe i svoje aktivnosti. Moram da napomenem da sa velikim brojem ovde prisutnih
organizacija PMF ima sklopljene ugovore, gde naši studenti mogu da obavljaju praksu. Prošle
godine sklopljen je ugovor između PMF-a i Erste banke i Eipix kompanijom. Ove godine sa
kompanijom SIXSENTIX. Od pre dve nedelje PMF je potpisao protokol o saradnji sa
Privrednom komorom Vojvodine, koji bi trebalo da bude značajan korak u transferu znanja
stečenih na PMF-u u privredu i društvo – rekla je tim povodom dekanka PMF-a, prof. dr Milica
Pavkov Hrvojević. Ona je dodala da je ovo sjajna prilika približavanja obrazovne institucije i
privrede ističući ulogu studenata kao pokretača ove i mnogih drugih aktivnosti. - Moram da
naglasim da su naši studenti jedni od najaktivnijih na Univerzitetu ako ne i najjaktiviji, i da pored
ove manifestacije oni organizuju još tri-četiri slične: „Probni prijemni“, gde srednjoškolci imaju
priliku da provere svoje znanje za prijemni ispit, „Budi student jedan dan“, takođe gde budući
studenti mogu da se upoznaju sa svojim budućim kolegama, profesorima, asistentima, da vide
u kakvom ambijentu i laboratorijama će raditi, i dr. To su divne prilike da promovišemo našu
katedru i naš rad. Verujem da je PMF jedan od najboljih fakulteta Novosadskog univerziteta, da
znanje koje se ovde stekne, osim što je bazično ono je i primenljivo i to u širokom spektru.
Sigurna sam da ono može da dovede do boljitka i razvoja društva u celini. Imamo razloga da se
ponosimo našim studentima jer nema ni jedne značajnije akcije, događaja, o manifestacijama
da ne govorimo, u gradu i šire, gde nisu na neki način prisutni studenti PMF-a. Veliki smo,
raznoliki i imamo prirodnih i društvenih nauka, tu je i turizam i hotelijerstva i možemo da
odgovorimo na mnoge izazove – objasnila je dekanka.
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